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UNDERLAG OCH FÖRBEREDELSER

Underlagen kom när de skulle och gav mig tillräckligt med tid för att sätta mig in i
frågorna

Stämmer helt 30%
Stämmer delvis 70%
Stämmer dåligt 0%
Stämmer inte alls 0%
.

Underlagen till mötet var tydliga, lättlästa och gav tillräcklig information

Stämmer helt 30%
Stämmer delvis 70%
Stämmer dåligt 0%
Stämmer inte alls 0%
.

Styrelsen använde vårt forum för konstruktiva diskussioner, vilket underlättade mötet

Stämmer helt 20%
Stämmer delvis 70%
Stämmer dåligt 10%
Stämmer inte alls 0%

Reflektioner och kommentarer angående svaren om "Underlag och
förberedelser" - förklara gärna ditt omdöme!

Hade varit bra om SG3 hade plockat ut några diskussionsfrågor ur budgetunderlaget och
drivit dem i Forum någon vecka innan för att värma upp diskussionerna lite.

Sekretariatet återkom aldrig med det generella underlaget om arbetsmiljö och
kommunikation utifrån beslut på föregående möte, hade då väntat mig en muntlig
dragning, men nu fick vi ta vissa frågor vid sittande bord istället vilket inte blev lika
heltäckande. Viktigt att vi får den information vi behöver för att kunna ta det
övergripande strategiska ansvaret.



Underlaget om handlingsplanen hade kunnat innehålla några tydligare diskussionsfrågor
(kring sektionsportföljerna m.m., men det funkade okej ändå.

Fortfarande finns brister vad gäller sena underlag generellt, eller att underlag vi begär
från sekretariatet inte kommer/alt. inte innehåller det som planerats (vi skulle ju få ett
underlag om hur Lise såg på den fråga personalrepresentanterna lyfte på oktobermötet,
ex.vis)

Frågan om stadgarna för distrikten kom alldeles för sent tycker jag, bra att det
backades till forumet.
Uppskattade att få alla dok löpande i pdf- det underlättade SG-mötet då man kunde
scrolla efter behov.

Vi kanske ska bli bättre på att behandla frågor i forum i förväg istället för att behöva
skjuta på dem möte efter möte. En del underlag/frågor som kom upp i sista stund hade
kunnat komma tidigare.

I stort sett bra underlag, och i tid, men en del kunde ha varit utförligare. Hade förväntat
flera också.

Vad gäller diskussioner i forum så var diskussioner i sig väldigt bra, men en kort period i
november var aktiviteterna i forum och på mejl möjligtvis för intensiva vilket gjorde det
svårt att hänga med. Kan exempelvis foruminlägg förses med klockslag?

Underlaget om standardstadgar för distrikt kom alldeles för sent, jag hade inte ens sett
det före mötet.

UNDER MÖTET

Föredragningarna av underlagen var tydliga och bra

Stämmer helt 30%
Stämmer delvis 70%
Stämmer dåligt 0%
Stämmer inte alls 0%

Underlagen och föredragningarna gav styrelsen relevant och tillräcklig information för att
fatta bra och välinformerade beslut

Stämmer helt 10%
Stämmer delvis 90%
Stämmer dåligt 0%
Stämmer inte alls 0%

Vi gick till beslut efter relevanta och lagom långa diskussioner



Stämmer helt 70%
Stämmer delvis 20%
Stämmer dåligt 10%
Stämmer inte alls 0%

Mötet var bra upplagt avseende fördelning av tid och innehåll

Stämmer helt 40%
Stämmer delvis 60%
Stämmer dåligt 0%
Stämmer inte alls 0%

Alla styrelsens ledamöter bidrog till diskussionen och hjälpte oss att komma i mål

Stämmer helt 50%
Stämmer delvis 50%
Stämmer dåligt 0%
Stämmer inte alls 0%

Våra mötesordförande var lyhörda och formulerade tydliga beslutsförslag

Stämmer helt 80%
Stämmer delvis 20%
Stämmer dåligt 0%
Stämmer inte alls 0%

Jag blev respekterad och de andra i styrelsen lyssnade på mig (även om jag inte
nödvändigtvis övertygade dem)

Stämmer helt 90%
Stämmer delvis 10%
Stämmer dåligt 0%
Stämmer inte alls 0%

Våra diskussioner och beslut höll sig på en strategisk nivå och handlade om rätt saker



Stämmer helt 70%
Stämmer delvis 30%
Stämmer dåligt 0%
Stämmer inte alls 0%

Jag är nöjd med min egen insats under mötet

Stämmer helt 50%
Stämmer delvis 50%
Stämmer dåligt 0%
Stämmer inte alls 0%

Styrelsemötet var inspirerande, spännande och gav mig ny energi

Stämmer helt 60%
Stämmer delvis 30%
Stämmer dåligt 10%
Stämmer inte alls 0%

Reflektioner och kommentarer angående svaren om "Under mötet" - förklara
gärna ditt omdöme!

Mycket bra insats av våra två mötesordförande. Bra och tydliga budgetdiskussioner på
rätt strategisk nivå trots komplexiteten.

Bra och respektfullt samtalsklimat under mötet.

Mycket givande feedbackövning, som vi borde återkomma till minst en gång om året.

God stämning på mötet överlag, respektfulla diskussioner.

Feedbackövningen var väldigt bra om än lite stressad - kul att den äntligen blev av.

Bra möte, särskilt budgetdiskussionen var intressant och det togs upp många viktiga
strategiska frågor.

Bra att tala med valberedningen.

Ijnte helt förtjust i stämmning som råder mellan Sekretatiatet och Styrelsen just nu och
jag är inte säker på att jag helt förstår orsaken till den.

Röriga diskussioner om budget.

det blev spänt i vissa lägen gällande relation styrelse och sekretariatet. styrelsen vågade
ta i känsliga frågor vilket är vår uppgift.



Kommentarer om praktiska arrangemang: möteslokal, mat, social samvaro etc.

Allting funkade bra som vanligt.

Kan vi inte försöka vara i en annan lokal än mötesrummet opå sekr. Vi får helt enkelt
inte plats där, luften blir för dålig för en hel dags möte. Om det kostar får vi väl utöka
mötesbudgeten, vi måste kunna arbeta på ett vettigt sätt.

Ok mat och lokal( sammanträdeslokalen är lite tung, den andra(där vi var på söndagen)
är bättre om ljuset kan förbättras ) Feedbackövningen kändes bra! Det var positivt att få
tillfälle att prata med varandra direkt, att få ge och ta.

Maten var jättebra, särskilt middag lördag.

Bra julfest!

Lokalen tyvärr dåligt ventilerad. Social samvaro bra - bra restaurang.

Feedbackövningen för styrelsen väldigt bra och inspirerande. Och vältajmad.

Jag gillar att vara på sekretariatet även om luften är usel.

provar gärna annan lokal på sekr. kanske där vi hade budgetmötet?

Julfesten var kanon! Jag är också nöjd med allt annat, utom ventilation i mötesrummet.

Kommentarer om ditt boende och din resa
Helst inte Ersta - lugnt, trevligt men stort problem att man inte kan få Internet på
rummet utan att köpa kuponger. Om vi ska vara där ofta kanske vi kan göra en deal om
att AI köper in ett antal kuponger, nu var de slut.

Synd att det inte finns trådlöst internet på Ersta.

Inget fel på Ersta lungt och trevligt. Minus för att det inte ingår internet då vi som reser
missar sena kommentarer från fredagkvällen.

Nöjd.

UTBILDNINGSDAGEN

Utbildningsdagen var inspirerande och gav mig ny kunskap

Stämmer helt 78%
Stämmer delvis 22%
Stämmer dåligt 0%
Stämmer inte alls 0%

Utbildningen var relevant för mitt styrelsearbete



Stämmer helt 100%
Stämmer delvis 0%
Stämmer dåligt 0%
Stämmer inte alls 0%

Föredragshållaren förmedlade kunskapen på ett bra sätt

Stämmer helt 89%
Stämmer delvis 11%
Stämmer dåligt 0%
Stämmer inte alls 0%

Föredragshållaren var kunnig inom sitt område

Stämmer helt 100%
Stämmer delvis 0%
Stämmer dåligt 0%
Stämmer inte alls 0%

Övriga kommentarer kring utbildningens innehåll:

Mycket bra och givande. Vi borde försöka ha utbildningsdagar två gånger per år.

Mycket bra och inspirerande. Hade gärna haft en heldag till.

Bra att hela styrelsen fick samma grund att stå på Gav några aha-upplevelser Kostnaden
känns motiverad, om det tax faller ut 2-3 strategiskt viktiga frågor som vi kommer att
jobba med som ett resultat av utbildningen har den lönat sig.

Jättebra! Det var väldigt nyttigt och jag blev väldigt inspirerad.

Blev sugen på mer kring den här frågan.

Alla styrelseledamöte borde uppmanas att under sin mandatperiod skaffa sig konskap
om FRIIs kvalitetskod!

Angående feed-back övningen på lördagen. Nyttigt kanske mer som grupputveckling än
för det faktiska innehållet i övningen. Stämmningen blev en helt annan underövningen
och energin fick sig ett lyft. Som grupp skulle styrelsen må bra av regelbundna övningar
av detta slag för att få chans att lära känna varandra bätte och inte bara arbeta
tillsammans.

Kommentarer om det praktiska arrangemanget: lokal, mat etc.



Allting fungerade smidigt.

Bra jobbat Mahyad

Ingen idealisk lokal men helt ok.

Nöjd.

Number of daily responses
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